

MAKLUMAN	
Sebarang kemusykilan dan ketidaktepatan berkenaan maklumat tender tersebut, sila hubungi pejabat yang memanggil tawaran tersebut.	
Maklumat Projek	
Tajuk Projek	KERJA-KERJA BAKPULIH BANGUNAN BLOK PENTADBIRAN, MENYELENGGARA ASRAMA DAN MENAIKTARAF PONDOK PENGAWAL DI RUMAH KANAK-KANAK REMBAU, DAERAH REMBAU, NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS
Lawatan Tapak	TAKLIMAT PROJEK DAN LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN. PENDAFTARAN BAGI SESI TAKLIMAT PROJEK DAN LAWATAN TAPAK DI BILIK GERAKAN JKR DAERAH REMBAU, REMBAU, NEGERI SEMBILAN PADA 23.07.2020 (KHAMIS) JAM 10.00 PAGI.
Tarikh Iklan	16/07/2020 Pejabat yang memanggil tawaran J.K.R. Negeri Sembilan Darul Khusus
Maklumat Kontraktor	
Taraf	Bumiputera
Kelas	G3 Jenis syarikat T1
Lain-lain Pendaftaran	SJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN / PUKONSA / UPKJ DAN SJIL TARAF BUMIPUTERA (STB) YANG SAH DENGAN BPKU.
Kepayaan Kontraktor/Perunding (Pra-Kelayakan)	
Maklumat Tender Dokumen	
Harga	RM 220.00 Bayaran atas nama AKAUNTAN NEGARA MALAYSIA
Tarikh mula dijual	23/07/2020 Tarikh akhir dijual 06/08/2020
Tempat dijual	Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan, JKR Negeri Sembilan Darul Khusus, Tingkat 2, Blok B, Wisma Negeri, 70990 Seremban, Negeri Sembilan Darul Khusus. MASA JUALAN: 9.00 Pagi hingga 12.00 Tengahari
Tarikh ditutup	14/08/2020 Waktu ditutup 12:00 tengahari
Tempat ditutup	Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan, JKR Negeri Sembilan Darul Khusus, Tingkat 2, Blok B, Wisma Negeri, 70990 Seremban, Negeri Sembilan Darul Khusus.
<a href="#">back to top</a>	

## Lawatan Tapak

Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender yang diwajibkan, hanya penama yang tercatat didalam sijil PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ.

## Dokumen Meja Tender

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender boleh diperolehi di pejabat - pejabat berkenaan semasa waktu pejabat. Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk drat bank/kiriman wang di atas nama Akuntan Negara Malaysia-KKR-T. Dokumen tender akan dikeluarkan kepada wakil Kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil Kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia serta Sijil Taraf Bumiputra yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (jika berkenaan) beserta satu salinan sijil-sijil tersebut. Bagi Kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA atau UPKJ, wakil Kontraktor yang sah dikehendaki membawa perakuan/sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Pendaftaran PUKONSA atau UPKJ dan Sijil Taraf Bumiputra (jika berkenaan).

Kontraktor atau wakil kontraktor yg sah hendaklah sentiasa mengambil langkah-langkah pencegahan wabak Covid-19.

## Jenis Syarikat Tempatan

T1	Syarikat tempatan yang 100% milik warganegara tempatan.
A1	Syarikat tempatan yang mempunyai pegangan ekuiti sekurang-kurangnya 70% milik warganegara tempatan; ATAU Syarikat tempatan yang disenaraikan di Bursa Malaysia, iaitu syarikat-syarikat yang ditubuhkan dan diperbadankan di Malaysia oleh warganegara dengan syarat pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja dianggotai 100% warganegara tempatan.
A2	Syarikat tempatan yang mempunyai pegangan ekuiti sekurang-kurangnya 70% milik warganegara tempatan; ATAU Syarikat tempatan yang disenaraikan di Bursa Malaysia; ATAU Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia (tidak kira sama ada disenaraikan di Bursa Malaysia ataupun tidak) dengan syarat pegangan ekuiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja adalah warganegara tempatan